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           Dordrecht, 13 april 2024 
 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders van Dordrecht (via griffiemail)  
 
Betreft: Artikel 40 inzake Warmtenet duurder dan gas in Dordrecht   
 
 
Geacht college, 
 
Huishoudens in Dordrecht welke zijn aangesloten op het warmtenet van HVC zijn dit jaar wederom 
meer geld kwijt dan consumenten die een reguliere gasaansluiting hebben. Vorig jaar was de 
consument met stadsverwarming ruim 300 euro(+22%)per jaar duurder uit. Dat blijkt uit een analyse 
van vergelijkingssite GASLICHT.COM op verzoek van het VARA programma kassa.  Dit jaar komt de 
vergelijkingssite uit op een bedrag van ruim 500 euro(+43%). 
 

 
 
 
De verschillen zijn in de praktijk nog groter omdat in de bovenstaande grafiek een vergelijk is 
afgebeeld met de gemiddelde marktwaarde van gas. Consumenten kiezen veelal de voordeligste 
vaste contracten. De consument met stadswarmte kan niet kiezen en krijgt de prijs opgelegd van 
HVC. 
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De fractie Op Ons Eiland is van mening dat consumenten met warmte van HVC altijd goedkoper 
moeten uitkomen dan consumenten met een gascontract. Daar komt nog eens bij dat HVC vorig jaar 
in de krant heeft aangegeven dat het warmtenet van HVC volledig draait op restwarmte. 
 
Naar aanleiding van de berichtgeving heeft de fractie van Op Ons Eiland de volgende vragen: 
 

1. Kunt u de volgende stelling van het college (en ook van Rijksoverheid) onderbouwen?: 
het overstappen van fossiele brandstof( in dit geval gas) naar het warmtenet van HVC 
mag niet duurder zijn dan gebruik van ‘traditionele energiebronnen’? 

 
 

2. Kunt u duiden waarom Dordtenaren die aangewezen zijn op warmte geleverd door HVC 
wederom duurder uit zijn dan Dordtenaren met een regulier gas contract? 

 
3. Ben u van mening dat Dordtenaren met een warmtecontract van HVC altijd goedkoper 

uit moeten zijn dan Dordtenaar met een regulier gascontract? 
 
4. Bij de aanleg van het warmtenet van HVC is er voor de Dordtenaar geen keuze om te 

kiezen voor een andere aanbieder. In hoeverre kan het college controleren dat HVC de 
tarieven zo laag mogelijk houdt, immers warmtebedrijven mogen ‘niet al teveel winst’ 
maken. 

 
5. Hoe komt de doorberekening van energieprijzen (via warmtenet) tot stand? Kunt u dit 

inzichtelijk maken middels financieel opzet/overzicht voor een gemiddeld 
eengezinswoning in Dordrecht?  

  
In afwachting van uw antwoord, 
  
Hartelijke groet, 
 
 
Wouter Gorter 
Fractie Op Ons Eiland 
 


